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محمد مرندی در گفتگو با الجزیره:

نشانه های مثبت وجود دارد/ قضاوت درباره روند مذاکرات وین زود است

تحلیلگر مسایل بینالملل که همراه تیم مذاکره کننده ایران در وین حضور دارد در گفتوگو با شبکه الجزیره گفت که زود

است درباره روند مذاکرات وین قضاوت کنیم.

تحلیلگر مسایل بین الملل که همراه تیم مذاکره کننده ایران در وین حضور دارد در گفت وگو با شبکه الجزیره گفت که زود است
درباره روند مذاکرات وین قضاوت کنیم.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد مرندی، تحلیلگر مسایل بین الملل که همراه تیم مذاکره کننده ایران در وین حضور دارد در گفت
وگو با شبکه الجزیره گفت: ایران هیچ گونه موضوعی که پیش از این بر سر آن توافق کرده است را رد نمی کند.

وی افزود: طرف اروپایی در مذاکرات انعطاف نشان داده است. اگر واشنگتن و اروپا با مساله برداشتن تحریم های ایران موافقت
کنند تهران نیز به تعهدات خود عمل خواهد کرد. واشنگتن باید در ابتدا تحریم های وضع شده علیه ایران را بردارد تا بعد از آن به

توافق برسیم.

وی همچنین تاکید کرد: زود است که در خصوص روند مذاکرات وین قضاوت کنیم اما نشانه های مثبتی وجود دارد.
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